

[illegible]

1.Item	面罩	
2.Shape	面罩形状为椭圆形，尺寸为长10cm，宽6cm，厚度1.5cm。	
3.Material	面罩材料为医用级硅胶，柔软舒适，透气性好。面罩带为纯棉材质，无刺激。面罩内衬为无纺布，可拆卸清洗。	
4.Back	面罩背面有透气孔，可有效防止闷热感。	
5.Visor	面罩正面有透明视窗，视野清晰，不影响操作。	
6.COLOR	面罩颜色为白色，符合医疗环境要求。面罩带颜色为浅蓝色，耐脏易洗。	
7.Size	面罩尺寸：长10cm，宽6cm，厚度1.5cm。面罩带长度：约48cm。	
8.LOGO	面罩正面印有“MEDICAL”字样，字体清晰，易于识别。	
9.MOQ	50个起批，量大从优。	
11.Packing	25PCS / 100个装，采用泡沫箱包装，防震防摔。 面罩收纳袋为无纺布材质，尺寸为长15cm，宽10cm，厚度0.5cm。 40 "12000 个装，采用泡沫箱包装，防震防摔。 40 "13000 个装，采用泡沫箱包装，防震防摔。	
12.	FOB	面罩及配件均采用环保材料，无毒无害，符合国家相关标准。
13.	面罩及配件均采用环保材料，无毒无害，符合国家相关标准。	
14.	T / T L / C 付款方式，具体条款详见附件。	
15.	4 ~ 7 个工作日内发货，具体时间视订单数量而定。	
16.	USD30 每个面罩，含运费及税费。量大从议。	
17.	15 ~ 20 个工作日内发货，具体时间视订单数量而定。	







> > >
إذا كنت تحب القبعات أدناه ، من فضلك قل رقم البند إلى البائع



TECHNICAL

Customize your hat with your branding or artwork. Choose from any of the following branding options and get creative with your design.

1. Logo Choice



3D EMBROIDERY



2D EMBROIDERY



WOVEN KABEK PATCH/
PRINT LABEL PATCH



WOVEN LABEL



WOVEN PATCH



LEATHER PATCH



SCREEN PRINTING



HEAT PRESS



APPLIQUE WITH
TOWEL



PRINT CORK PATCH



METAL BADGE



SUBLIMATION

2. Peaks



3. Inner tape



4. Back Straps



OUR FACTORY

We have our own assembly lines of making caps&hats.

AUNG CROWN





PATTTERN CUTTING



CROWN EYELETS



SEAMING & STITCH LINES





4

STEREO TYPE



5

TOP BUTTON



6

STEAM & THERMOFORM



EXHIBITION

Every year we attend trade show to introduce our new products, make new connections with our clients and increase our sales.

We can learn anything new, keep our eyes in competition and improve our brand's image.

Canton
Fair



MagicShow



CERTIFICATION



GOOD FEEDBACK

Dude same! This order was beyond all expectations.



Just leaving the show hahahaha

The quality was higher than normal

Detail was perfect

I can't thank you all enough

Really beautiful production

And I am really thank you for all your trust and support :)))



Let I give you some more of the hats we have made for you. We will make all the sports and get them to you.

2017年11月3日

If you want to take the hat I sent apart for measuring that is fine. I can also send you more.

why you always think we can help you to do the hats?
although we make your hats wrong
I am very curious

The quality you sent me was very good as samples. The hats you sent were very good quality it was a manufacturing mistake that put us in this spot. So the hat was very close we just need to re-measure the triables and the hat would be great.
The 3D embroidery was awesome on the front of our hats. Better quality than what we get from the couple big brands we sell.



Re: Re: Beanie Pictures



发件人: Mr. Jonathan Beloso
收件人: sales1@accaps.com
时间: 2018-01-09 05:51:42

Hi aimee, yes i did received the beanie today.
I am more than satisfied with the quality of the stitching.
Well Done!!
Super Fast Shipping !!
I Will Continue To do business with You!!
Im Glad To have found real professionals !!!

Thank you very much...
Looking forward To make business with you again !!!



the address is correct but its not getting to me for some reason.



Jessie these are beautiful!!! I could not be more pleased with the work that was done for these caps! You and your staff are the BEST!!! Please send when they are ready to ship! They are perfect!!! Thank you so very much, I very much look forward to doing more projects with you! 🍎

Dear, received all caps?

They have arrived to the country according to DHL but I won't get them until after about three hours. I will pick them up then 😊

OK, understand. Thank you!

🍎🍎🍎🍎

But both clients have received the hats that have come and both clients are very happy. So this test run has been a great success and I am ready to move forward with you as my provider for hats. Next step for me is to finish my website and after that I will contact all the sport clubs in Iceland and try to sell them customized headwear.

Hopefully soon in January I will have more clients and will make more orders from you 😊.

□□□□ □□□□ □□□□ □□ : □

a: dhl / ups / .dhl 5-3 .

□□□□□□ □□□□ □□ □□□□ □□ :□

a: ၀၀ ၀၀၀၀၀ ၀၀၀ .၀၀၀၀၀ 17 ၀၀ ၀၀၀၀၀ ၀၀၀၀၀၀ ၀၀၀ ၀၀၀၀၀၀ ၀၀ ၀ ၀၀၀၀၀၀၀ ၀၀၀ ၀၀၀၀၀၀ ၀၀၀၀ ၀၀၀၀၀ .၀၀၀၀၀၀ ၀၀၀၀၀ ၀၀ ၀၀၀ ၀၀၀၀၀၀ .၀၀၀၀၀၀ ၀၀၀၀၀ ၀၀၀၀၀၀ ၀၀၀၀၀၀၀ ၀၀၀၀၀ ၀၀၀၀၀

000000 0000 00 0000 00000000 000000 0000 000 0000 00 000000 000 :0

a: .000000000 00000 000 000 00000 00000 000 .00000 00000000 000 0000 000000 000000

□□□□□□ □□□□ □□ □□□□□□ □□□□□□ □□ :□

a: .00 00000 00000 0000 0000 .0000000

□□□□ □□□□ □□□□□□ □□□□ □□ :□

a: မြန်မာနိုင်ငံ / အရှေ့တောင်အာရှ / ဂေါ့ဒ်ဝါလီ / မြန်မာနိုင်ငံ အစိုးရ / မြန်မာနိုင်ငံ / မြန်မာနိုင်ငံ / မြန်မာနိုင်ငံ အစိုးရ / မြန်မာနိုင်ငံ အစိုးရ
မြန်မာနိုင်ငံ.

0000 0000 .00000 00000 00000 00 00000 0000000 0 0000000 00000000 0000000 0000 00 00000000
00000 00 00000 00 .00000 000 000 000000 00000 000000 0000 .0000000000 0000000000 00000000 00000000.